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Forest policy is what governments choose to do or not do about forests within their 
jurisdiction. Forests are often the subject of government action because they provide a 
mix of public goods (for example ecosystem services) and private goods such as fibre 
and forage. Local, regional and national governments and international bodies have a 
wide range of choices with regard to forests. These range from defining land tenure 
arrangements to creating incentives, disincentives and markets for producing or 
conserving multiple values and products.  

Согласно определению Продовольственной и сельскохозяйственной организации ООН 
(ФАО), лесная политика — принятый правительством страны документ, составленный 
на основе соглашения, достигнутого в результате переговорного процесса между 
правительством и заинтересованными сторонами по определению направленности и 
принципов предпринимаемых действий по развитию лесного сектора, устойчивому 
использованию и сохранению лесов во благо общества в согласии с национальной 
социально-экономической и экологической политикой.  

Forest policy 



http://www.cifor.org/  

International forestry and environment related  
organizations and associations 

Center for International Forestry Research (CIFOR) 

CIFOR is a non-profit, scientific institution that conducts research on the most pressing 
challenges of forest and landscape management around the world. Using a global, 
multidisciplinary approach, we aim to improve human well-being, protect the environment, 
and increase equity. To do so, we conduct innovative research, develop partners’ capacity, 
and actively engage in dialogue with all stakeholders to inform policies and practices that 
affect forests and people. 

CIFOR - это некоммерческое научное учреждение, которое проводит исследования по 
наиболее актуальным проблемам управления лесами и ландшафтами во всем мире. 
Используя глобальный многодисциплинарный подход, мы стремимся улучшить 
благосостояние людей, защитить окружающую среду и увеличить справедливость. 
Для этого мы проводим инновационные исследования, развиваем потенциал 
партнеров и активно проводим диалог со всеми заинтересованными сторонами для 
информирования о политике и практике, которые затрагивают леса и людей. 

http://www.cifor.org/
http://www.cifor.org/


International Union of Forestry Research 
Organizations (IUFRO) 

IUFRO is a non-profit, non-governmental international network of forest scientists, which 
promotes global cooperation in forest-related research and enhances the understanding 
of the ecological, economic and social aspects of forests and trees. IUFRO is "the" global 
network for forest science cooperation. It unites more than 15,000 scientists in almost 700 
Member Organizations in over 110 countries, and is a member of ICSU. Scientists 
cooperate in IUFRO on a voluntary basis. 

IUFRO является некоммерческой неправительственной международной сетью ученых 
лесоводов, которая способствует глобальному сотрудничеству в исследованиях, 
связанных с лесами, и способствует пониманию экологических, экономических и 
социальных аспектов лесов и деревьев. IUFRO является «глобальной сетью для 
сотрудничества в области науки о лесах». Она объединяет более 15 000 ученых почти 
в 700 организаций-членов в более чем 110 странах. Ученые сотрудничают с IUFRO на 
добровольной основе. 

http://www.iufro.org  
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IUFRO is open to all individuals and organizations dedicated to forest and forest products 
research and related disciplines. It is a non-profit, non-governmental and non-
discriminatory organization with a long tradition dating back to 1892 (Eberswalde, 
Germany).  
Already at the II Congress of IUFRO in 1896, the problems of "Forest and Climate" were 
considered. 

UFRO открыт для всех лиц и организаций, занимающихся исследованиями лесов, лесных 
продуктов и смежными дисциплинами. Это некоммерческая, неправительственная и 
недискриминационная организация с давней традицией.IUFRO была основана в 1892 в 
Эберсвальде (Германия). 

Уже на II съезде ИЮФРО в 1896 году рассматривались проблемы «Леса и климата». 





Delegation of Russian Universities at IUFRO, September 2014 



IUFRO Regional Congress for Asia and Oceania 2016 

The congress held at the China National Convention Center in Beijing, China, on 
October 24-27, 2016. The Congress is organized by the Chinese Academy of 
Forestry.  
 





European Forest Institute (EFI) 

• EFI is international organisation, established by European States. 
• 28 European States have ratified the Convention on EFI. 
• We have c.115 Associate and Affiliate Member organisations in 37 countries. 
• Our Headquarters is in Joensuu, Finland, and we also have offices in Austria, Belgium, 
Croatia, France, Germany, Spain and Sweden, as well as project offices in Malaysia and 
China. 

http://www.efi.int/portal/  

• ЕИЛ является международной 
организацией, созданной европейскими 
государствами. 
• 28 европейских государств 
ратифицировали Конвенцию об EFI. 
• В ЕИЛ входят 115 ассоциированных и 
присоединенных организаций в 37 
странах. 
• Центр находится в Йоэнсуу, Финляндия, а 
также есть офисы в Австрии, Бельгии, 
Хорватии, Франции, Германии, Испании и 
Швеции, а также офисы проектов в 
Малайзии и Китае. 

http://www.efi.int/portal/
http://www.efi.int/portal/


EFI vision for 2025 is is globally recognised as a leading science-policy platform providing 
forest-related knowledge to build a sustainable future. 
The EFI Strategy 2025 is based around three interconnected and interdisciplinary 
themes: Bioeconomy, Resilience and Governance  
 
and three strategic goals: 
•An ambitious European forest research and innovation area; 
•Science-informed policies to address societal challenges and opportunities;     
•Awareness in society of the importance of forests. 

Видение EFI на 2025 год - признание во всем мире ведущей научно-политической 
платформой, обеспечивающей знания, связанные с лесами, для создания 
устойчивого будущего. 
Стратегия EFI 2025 основана на трех взаимосвязанных и междисциплинарных 
темах: биоэкономика, устойчивость и управление. 



http://www.fao.org/home/en/ 

Achieving food security for all is at the heart of FAO's efforts – to make sure people have 
regular access to enough high-quality food to lead active, healthy lives.   
 
Our three main goals are: the eradication of hunger, food insecurity and malnutrition; the 
elimination of poverty and the driving forward of economic and social progress for all; 
and, the sustainable management and utilization of natural resources, including land, 
water, air, climate and genetic resources for the benefit of present and future generations. 

Достижение продовольственной безопасности для всех лежит в основе усилий ФАО - 
обеспечить людям регулярный доступ к достаточно качественной пище, чтобы вести 
активную, здоровую жизнь. 
 
Наши три основные цели: искоренение голода, отсутствие продовольственной 
безопасности и недоедание; Ликвидации нищеты и продвижения вперед 
экономического и социального прогресса для всех; И устойчивое управление и 
использование природных ресурсов, включая землю, воду, воздух, климат и 
генетические ресурсы в интересах нынешнего и будущих поколений. 



Erasmus+  

The European Union's Erasmus+ programme is a funding scheme to support activities in 
the fields of Education, Training, Youth and Sport. 
The Programme is made up of three so-called "Key Actions" and two additional actions. 
They are managed partly at the national level by National Agencies and partly at the 
European level by the EACEA. The European Commission is responsible for Erasmus+ 
policies and oversees the overall programme implementation. 

Программа Erasmus + Европейского Союза - это схема финансирования для 
поддержки деятельности в области образования, обучения, молодежи и спорта. 
 
Программа состоит из трех так называемых «ключевых действий» и двух 
дополнительных действий. Они управляются частично на национальном уровне 
национальными агентствами и частично на европейском уровне со стороны EACEA. 
Европейская комиссия отвечает за политику Erasmus + и контролирует общую 
реализацию программы. 

https://eacea.ec.europa.eu/erasmus-plus_en  
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The Jean Monnet center of Excellence “European Expertise and Technology for Environmental Protection 
and Sustainable Forestry” at Volga State University of Technology has been funded with support from the 
EU ERASMUS+ program.  
 
The European Commission support for the production of this presentation does not constitute an 
endorsement of the contents which reflects the views only of the authors, and the Commission cannot be 
held responsible for any use which may be made of the information contained therein.  


